



畜牧兽医学报 » 2012, Vol. 43 » Issue (8): 1281-1286 DOI:

[预防兽医](#)[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)[« 前一篇](#) | [后一篇 »](#)

应用噬菌体展示技术筛选兔出血症病毒抗原模拟表位

杨廷亚^{1,2}, 王芳^{1*}, 姜平², 胡波¹, 范志宇¹, 魏后军¹, 薛家宾¹

1. 江苏省农业科学院兽医研究所, 农业部兽用生物制品工程技术重点实验室, 国家兽用生物制品工程技术研究中心, 南京210014; 2. 南京农业大学动物医学院, 南京 210095

Screening of Antigen Mimotopes of Rabbit Hemorrhagic Disease Virus by Phage Display Technology

YANG Ting ya^{1, 2}, WANG Fang^{1*}, JIANG Ping², HU Bo¹, FAN Zhi yu¹, WEI Hou jun¹, XUE Jia bin¹

1. Key Laboratory of Veterinary Biologicals Engineering and Technology of Ministry of Agriculture, National Center for Engineering Research of Veterinary Bio products, Institute of Veterinary Medicine, Jiangsu Academy of Agricultural Sciences, Nanjing 210014, China; 2. College of Veterinary Medicine, Nanjing Agricultural University, Nanjing 210095, China

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献](#)[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net